
Refarat bestyrelsesmøde d. 13 januar 2015  

Til stede Ulla Paulsen, Jeanette hingebjerg og formand Kathrine Jensen 

 

 Vi talt om parkeringsmuligheder hvor vi er enige om at det vil være 1. prioritet og lave 

parkeringsplads på boldpladsen.  Det bliver sendt til afstemning ved et ekstraordinært 

afdelingsmøde. Hvis det bliver dette forslag er det vigtigt at der tages hensyn til dårligt gående dvs, 

at der skal være sliske og gelænder ved trappenedgang til p-plads. Samt vi gerne vil have syrener 

som står op til den restende boldbane som skel samt den skal være oplyst. 

 

 Plads foran nr 8- 10-12, hvor der væltede et træ i en storm. Der vil vi gerne have lavet græsplæne. 

Stenene kan ligges ind i hyggekrogene.  

 

 Vedr. parkering omkring nr. 8-10-12 hvor indkørsel/udkørsel starter skal der markeres med gult 5 

meter fra så der ikke er nogen tvivl om at man ikke må holde der. 

 

 General opfriskning af gule markeringer ved blokkene. 

 

 


